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BESLUITENLIJST van de raadsvergadering  

           van maandag 3 juni 2019  21.15 uur 
       - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
 
Aanwezig: Raad: 

Liselotte Franssen-du Maine (Lijst Riel-Goirle), Erik Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Mark Verhoeven (Lijst Riel-Goirle), Cees Pelkmans (Lijst Riel-
Goirle), Christel van Neerven (Pro Actief Goirle), Henk Gabriëls (Pro Actief Goirle), Tess van de Wiel (CDA), Ineke Wolswijk (CDA), Sjaak Sperber 
(CDA), Trix Vissers (VVD), Monique van Brederode (VVD), Ad van Beurden (VVD), Stijn van den Brekel (SP), Deborah Eikelenboom (SP), Piet 
Verheijen (D66), Pernell Criens (PvdA), Arno de Laat (Arbeiderspartij Goirle-Riel). 

 Wethouders: Marijo Immink, Bert Schellekens, Piet Poos, Johan Swaans. 
 

Afwezig: Berry van ’t Westeinde (griffier), Mark van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Janneke van den Hout (D66). 
Voorzitter: Mark van Stappershoef (burgemeester). 
Griffier:  Ingrid van Breda, plv. griffier. 
 
Deze vergadering kunt u beluisteren via https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2019/03-juni/21:15 
 
 

Nr. Onderwerp Besluit 

1.  Opening De burgemeester opent de vergadering. 

2. Vaststelling agenda De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. 
 

Vaststelling besluitenlijst raadsvergadering 21 mei 2019   De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld - de toezeggingenlijst wordt 
bijgewerkt. 
Piet Verheijen (D66) vraagt wanneer de 21 toezeggingen op de lijst worden 
afgewerkt. 
Burgemeester zegt toe dat dit extra aandacht heeft van het MT en het college 
en dat veel punten spoedig van de lijst zullen verdwijnen.   

4.  Lijst ingekomen stukken vergadering 3 juni 2019 
 
 

Tess van de Wiel (CDA) stelt het mediationverzoek onder punt i (categorie 
collegebevoegdheid) aan de orde. Gaat het college in op het verzoek tot 
mediation? 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2019/03-juni/21:15
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Burgemeester: mediation kan worden ingezet bij een conflict. Dat is hier niet 
aan de orde, er is geen conflict, het gaat om vergunningen en handhaving. Er 
is niet tot een compromis te komen in dit handhavingstraject. 
 
Tess van de Wiel (CDA) vraagt naar de raadsinformatie over 
stedenbouwkundig plan Van Puijenbroek. Er wordt vaker gezegd dat sociale 
woningbouw elders in Goirle wordt gerealiseerd. Kan het college aangeven op 
welke plaatsen hier aan wordt gedacht. CDA pleit voor een gemeleerd 
woningbouwaanbod. 
Wethouder Bert Schellekens geeft aan dat er nog een inhaalslag te plegen is 
ten aanzien van sociale woningbouw. Hij denk hierbij in 1e instantie aan de 
Bakertand.  
 
Stijn van den Brekel (SP) vraagt of bij onderzoek naar de mogelijkheden met 
de monumentale panden van Van Puijenbroek ook een locatie voor 
Mainframe onderzocht kan worden.   
Wethouder Bert Schellekens geeft aan dat de monumentale panden worden  
behouden voor woningbouw.  
Wethouder Piet Poos vult aan dat het nog te vroeg is om te praten over een 
alternatieve locatie voor mainframe. Binnenkort start het gesprek over de 
taken van Mainframe, pas daarna wordt over de locatie gesproken. De 
wethouder kan er nu nog geen duidelijkheid over geven.  
 
Henk Gabriëls (PAG) vraagt waar de bijlage is bij het stedenbouwkundig plan 
Van Puijenbroek.  
Wethouder Bert Schellekens zegt toe dat de bijlage alsnog zal worden 
toegevoegd.   
 
Stijn van den Brekel (SP) stelt raadsinformatie bestemmingsplan Leijoever aan 
de orde. In de buurt is geen draagvlak voor dit plan want de buurt wil het 
groen behouden. Waarom is niet met de buurt tot overeenstemming 
gekomen voordat het plan in de raad komt? 
Wethouder Bert Schellekens  geeft aan dat er wel degelijk draagvlak is voor 
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het plan, hoewel er inderdaad ook weerstand is. Om die reden is het plan al 
op 3 punten aangepast. Er wordt tegemoet gekomen aan de bezwaren van de  
omwonenden. Volgens de wethouder is het plan dat nu voorligt een goed 
compromis.  
 
De raad besluit conform het voorstel over de wijze van afdoening van de lijst 
van ingekomen stukken. 

5. Raadsvoorstel Voorjaarsnota 
 
Voorgesteld besluit 

A. De Voorjaarsnota 2020 vast te stellen met de daarin 
opgenomen kaders die dienen als uitgangspunt voor het 
opstellen van de begroting 2020; 

 

Toezegging bij de bijlage bij het amendement, Proces begroting 2020 - 2023.  
Wethouder Johan Swaans zegt op verzoek van de raad toe dat het college een 
ambtelijke projectleider aanstelt voor het proces begroting. De projectleider 
neemt deel aan de gemengde bestuurlijke en ambtelijke projectgroep. Voor 
de dialoogsessies ligt de coördinatie bij de griffier.  
 
Amendementen 
Er wordt 1 amendement  ingediend. Voor meer informatie, zie de tabel 
hieronder.   
 
Stemmingen 
Bij acclamatie wordt het amendement aangenomen (zie hieronder). 
Bij acclamatie wordt het geamendeerde raadsvoorstel Voorjaarsnota 
aangenomen.   
 
Stemverklaringen: geen. 
 
Uiteindelijk raadsbesluit 
Het besluit te vervangen door: 
a. Kennis te nemen van de Voorjaarsnota 2020 met de daarin opgenomen 
kaders die dienen als uitgangspunt voor het opstellen van de begroting 2020; 
b. Het proces voor invulling van de begroting 2020 - 2023 vast te stellen 
volgens de bijlage ‘Proces begroting 2020 – 2023’. 

6. Inlichtingen van het college Wethouder Johan Swaans geeft informatie over de meicirculaire. De 
gemeenten moeten terugbetalen. Voor de gemeente Goirle betekent dit in 
2019 een bedrag van € 240.000 euro extra in de min.  



               

 4 

Henk Gabriëls (PAG) vraagt of dit een extra bezuiniging van € 240.000 betreft. 
Is hier in de huidige exploitatie al rekening mee gehouden? Wat betekent dit 
voor de VJN 2020? 
Mark Verhoeven (LRG) vult aan en vraagt het college om niet te spreken over  
landelijke cijfers en alleen de doorrekening voor Goirle te noemen.  
Wethouder Johan Swaans geeft aan de € 240.000,- betrekking heeft op 2019, 
ten laste komt van de algemene reserve en niet terugkomt in de 
voorjaarsnota 2020. 
Tess van de Wiel (CDA) en Arno de Laat (Arbeiderspartij) vragen naar het BTW 
compensatiefonds. Zit hierin een fout? Heeft Goirle ten volle geprofiteerd van 
de BTW compensatie?  
Wethouder Johan Swaans  geeft aan dat deze vraag niet aan de orde is. De 
compensatie is afhankelijk van de investeringen die de gemeente heeft 
gedaan.  

7.  Vragen aan het college 
 

Monique van Brederode (VVD) heeft in de VNG stukken gelezen dat in een 

motie wordt voorgesteld om 3 euro per inwoner te betalen voor  

gemeenschappelijke dienstverlening. Wat gaat dit Goirle kosten? Wat krijgen 

we hiervoor terug? Wat gaat het college bij deze motie stemmen?   

Wethouder Johan Swaans geeft aan dat hij de moties nog moet bekijken.  

Monique van Brederode (VVD) vindt het jammer dat we niet weten wat het 

college met de motie gaat doen en geeft het statement af om tegen de motie 

te stemmen.  

Arno de Laat (Arbeiderspartij) vraagt wanneer de ex art. 40 vragen over de 

hondenspeelplaats worden beantwoord.  

Wethouder Johan Swaans geeft aan dat deze vragen binnenkort schriftelijk 

worden beantwoord.  

8. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 22.40 uur.  

 
Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Goirle in zijn vergadering van 18 juni 2019, 

         , de voorzitter 
 

, de griffier 
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Amendement 
 

nr Indiener Agendapunt / onderwerp Besluit Stemming 

A1 Lijst Riel - Goirle, 
Pro Actief Goirle, 
VVD, CDA, D66, 
SP, PvdA, 
Arbeiderspartij.  

Voorjaarsnota Het besluit te vervangen door: 
a. Kennis te nemen van de Voorjaarsnota 2020 met 

de daarin opgenomen kaders die dienen als 
uitgangspunt voor het opstellen van de begroting 
2020; 

b. Het proces voor invulling van de begroting 2020 - 
2023 vast te stellen volgens de bijlage ‘Proces 
begroting 2020 – 2023’. 

Het amendement wordt 
bij acclamatie 
aangenomen.   

 
 
Toezeggingen raad 3 juni 2019  

 
Voorgesteld wordt te besluiten dat de grijs gemarkeerde toezeggingen afgedaan zijn. 
 

Nr Datum 
raad 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

1.  3 juni 
2019 

Het opschonen van de lijst met 
toezeggingen heeft extra aandacht van het 
MT en het college en veel punten zullen 
spoedig van de lijst verdwijnen.   

Burgemeester   

2. 
 

3 juni 
2019 

Bij de raadsinformatie Van Puijenbroek 
wordt het stedenbouwkundig plan Van 
Puijenbroek alsnog daaraan toegevoegd.   

Wethouder 
Bert 
Schellekens 

  



               

 6 

Nr Datum 
raad 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

3. 
 

3 juni 
2019 

Bijlage bij het amendement, Proces 
begroting 2020 - 2023.   
Op verzoek van de raad wordt toegezegd 
dat het college een ambtelijke projectleider 
aanstelt voor het proces begroting. De 
projectleider neemt deel aan de gemengde 
bestuurlijke en ambtelijke projectgroep. 

Wethouder 
Johan Swaans 

  

4. 
 

3 juni 
2019 

De vragen ex art. 40 over de 

hondenspeelplaats worden binnenkort 

schriftelijk beantwoord.  

Wethouder 
Johan Swaans 

 De vraag is beantwoord. U vindt het antwoord hier.  

5. 7 mei 
2019 

Vragen aan het college: bouwen manege 
Van den Broek schriftelijk beantwoorden 
waarom manege Van den Broek een 
aanbouw aan zijn manege zet, terwijl wij 
met verplaatsing bezig zijn. 

Wethouder 
Bert 
Schellekens 

 Op 27 augustus 2018 is een omgevingsvergunning 
verleend voor het tijdelijk verlengen (aanbouw) van een 
bestaande rijhal met een instandhoudingstermijn van 
maximaal 10 jaar. 
De aanbouw wordt geplaatst omdat door de komst van 
Karwei een grotere druk ontstaan is op de gronden die 
direct gelegen zijn naast de rijhal.  
Door het intensieve gebruik kan er in het natte/winter 
seizoen alleen gebruik gemaakt worden van de 
binnenbak. Deze binnenbak is echter onvoldoende groot 
voor alle klanten. Afgelopen winter zijn daarom klanten 
overgestapt naar andere maneges.  
 
Om te voorkomen dat de manege meer klanten verliest 
is gekozen om de bestaande rijhal uit te reiden. De 
regievoerder Proeftuin Fokmast/Regte Heide (Joep 
Horevoorts) is hiervan op de hoogte. 
De manege kiest voor de investering wetende dat ze op 
termijn gaan verplaatsen. 
De verplaatsing van de manege komt door de aanbouw 
niet in gevaar. 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Lijst-Ingekomen-Stukken/2019/18-juni/22:05/Antwoord-op-raadsvragen-Arbeiderspartij-hondenspeelplaats-Grobbendonck.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2019/07-mei/22:00/Vragen-aan-het-college/fragment1/#filmfragment=3240&offset=5
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2019/07-mei/22:00/Vragen-aan-het-college/fragment1/#filmfragment=3240&offset=5
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Nr Datum 
raad 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

6. 7 mei 
2019 

Vragen aan het college: vertraging van 

beleidstukken: schriftelijk aangeven welke 

beleidstukken vertraging oplopen.  

Wethouder 
Johan Swaans 

  

7. 7 mei 
2019 

Vragen aan het college: Boschkens 4c 

schriftelijk te antwoorden op de vraag hoe 

de groot het stuk gemeentegrond is dat in 

dit plan zit en of de gemeente daar zelf op 

kan bouwen. 

Wethouder 
Bert 
Schellekens 

  

8. 23-4-
2019 

Motie duurzaamheidslening: Het onderzoek 
naar de duurzaamheidslening gereed te 
hebben voor het behandelen van de 
woonvisie. 

Wethouder 
Bert 
Schellekens 

  

9. 23-4-
2019 

Motie duurzaamheidslening: Kijken naar de 
mogelijkheden om het budget van de 
blijverslening bij het onderzoek naar de 
duurzaamheidslening te betrekken. 

Wethouder 
Johan Swaans 

  

10. 26-3-
2019 

Motie onderzoek bouwhal: de kosten (zowel 
ambtelijk als anders) voor uitvoering van 
deze motie worden bijgehouden en achteraf 
gerapporteerd aan de gemeenteraad. 
 

Wethouder 
Johan Swaans 

  

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2019/07-mei/22:00/Vragen-aan-het-college/fragment1/#filmfragment=3240&offset=479
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2019/07-mei/22:00/Vragen-aan-het-college/fragment1/#filmfragment=3240&offset=479
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2019/07-mei/22:00/Vragen-aan-het-college/fragment1/#filmfragment=3240&offset=629
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2019/23-april/22:00/Motie-duurzaamheidslening
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2019/23-april/22:00/Motie-duurzaamheidslening
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2019/26-maart/22:00/Motie-onderzoek-mogelijkheden-bouw-en-opslaghal/fragment1/#filmfragment=3191&offset=948
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Nr Datum 
raad 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

11. 26-3-
2019 

Vragen aan het college - beleid tegen 
verdroging 
Schriftelijk de vraag te beantwoorden 
wanneer er nieuw beleid komt waarbij 
burgers actief worden gestimuleerd om zelf 
iets tegen de verdroging te doen.  

Wethouder 
Bert 
Schellekens 

 De gemeente is daar op meerdere vlakken mee bezig: 
1. KlimaatStresstest: er worden nu stresstesten 
uitgevoerd, waarbij in beeld wordt gebracht waar 
problemen kunnen ontstaan als gevolg van droogte, 
hitte en wateroverlast 
2. GRP: na het afronden van de stresstesten wordt 
er een nieuw GRP (Gemeentelijk RioleringsPlan) 
opgesteld. In dat plan is ook aandacht voor water 
vasthouden (om verdroging tegen te gaan). In het GRP 
komt een communicatieparagraaf waarin acties richting 
bewoners worden opgenomen. We stimuleren  
inwoners om zelf maatregelen te nemen. 
3. Regenton-actie B-team: gemeente geeft subsidie 
aan het B-team waarmee zij voordelig regentonnen 
kunnen aanbieden aan onze inwoners  
4. Groene goud: vanuit groenbeleid zijn we bezig 
met bewustwordingscampagne richting inwoners. 
Daarbij helpt vergroening mee aan water vasthouden, 
hittestress tegengaan en biodiversiteit vergroten. 
5. Nieuwbouw pve: in het programma van eisen bij 
nieuwe ontwikkelingen worden vasthoudmaatregelen 
zoals wadi’s vereist en oppervlakkige afwatering. 
6. REKS: in de regionale energie en klimaat 
strategie wordt binnen de regio hart van Barbant 
gewerkt aan een nieuw breed beleid waar verdroging 
onderdeel van is. 

12. 12-3-
2019 

Ingekomen stukken: Rioolheffing 
garageboxen: Contact wordt opgenomen 
met betrokkenen en de brief die naar alle 
inwoners is gegaan wordt ook aan de raad  
gestuurd. 

Burgemeester
, wethouder 
Johan Swaans 

  

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2019/26-maart/22:00/Vragen-aan-het-college/fragment1/#filmfragment=3193&offset=191
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2019/26-maart/22:00/Vragen-aan-het-college/fragment1/#filmfragment=3193&offset=191
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2019/12-maart/22:15/Lijst-ingekomen-stukken-vergadering-12-maart-2019/fragment1/#filmfragment=3174&offset=22
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2019/12-maart/22:15/Lijst-ingekomen-stukken-vergadering-12-maart-2019/fragment1/#filmfragment=3174&offset=22
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Nr Datum 
raad 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

13. 12-3-
2019 

Geluidsklachten Turnhoutsebaan 
De raad krijgt schriftelijk informatie over 
deze klachten 

Burgemeester  Bewoners geven aan al jaren te klagen over 
geluidsoverlast. In maart 2017 is per brief aangegeven 
dat de geluidsnorm niet wordt overschreden, maar dat 
tijdens het groenonderhoud onderzoek gedaan wordt 
naar de geluidsreductie die ophogen van de wal (ca. + 1 
meter) kan opleveren. De geluidswal is inmiddels 
opgemeten en de vraag is uitgezet aan een specialist of 
het ophogen van de wal een substantieel verschil maakt. 
De opdracht voor het daadwerkelijk uitvoeren van deze 
meting wordt deze week (week van 11 juni) verstrekt. 

14. 12-2-
2019 

Strooibeleid 
In aan vulling op het antwoord op de artikel 
40 vragen met betrekking tot strooibeleid 
wordt nagegaan waarom er op die maandag 
op het parkeerterrein niet gestrooid is.  

Wethouder 
Johan Swaans 

 Voor de bewuste maandag is –naar het nu lijkt- de 
inschatting gemaakt dat de dooi snel zou intreden en 
handmatig strooien niet meer nodig was. Dit is wellicht 
een verkeerde inschatting geweest. Bij de huisartsenpost 
is een kist strooizout aanwezig. Strooien kan ook zelf 
opgepakt worden door personeel van de huisartsenpost 
als daar behoefte aan is. Uit het antwoord op de atrikel 
40 vragen: 
“Naast het machinaal werk wordt bij huisartsenposten, 
plaatsen waar veel ouderen wonen en in winkelcentra 
handmatig gestrooid. Dat geldt ook voor de Hovel en de 
toegang tot de huisartsenpost op het Oranjeplein. 
Uitvoering aan handmatig strooien wordt gegeven als de 
verwachting is dat ook op die locaties gladheid wordt 
verwacht. Lokaal kunnen forse verschillen optreden en 
soms kan een inschatting worden gemaakt die, achteraf 
bezien, beter anders had kunnen zijn.” 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2019/12-maart/22:15/Vragen-aan-het-college/fragment1/#filmfragment=3178&offset=164
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2019/12-februari/20:45/Lijsten-ingekomen-stukken-vergaderingen-29-januari-2019-en-12-februari-2019/fragment1/#filmfragment=3141&offset=83
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Lijst-Ingekomen-Stukken/2019/12-februari/22:05/Antwoord-raadsvraag-VVD-strooibeleid.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Lijst-Ingekomen-Stukken/2019/12-februari/22:05/Antwoord-raadsvraag-VVD-strooibeleid.pdf
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Nr Datum 
raad 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

15. 18-12-
2018 

Vragen aan het college - BTW medewerkers 
Diamantgroep  
Uitzoeken hoe het staat met de BTW-
heffing over de kosten van medewerkers 
van Diamantgroep voor de wijkcentra en 
het standpunt van het college mbt de 
eventuele compensatie van deze kosten.  

Wethouder 
Marijo 
Immink 

  

16. 18-12-
2018 

Vragen aan het college - zonnepanelen 
wijkcentra  
Uitzoeken hoe staat het met het leggen van 
zonnepanelen op de wijkcentra en de 
besparing die dit mogelijk kan opleveren 
voor de wijkcentra. 

Wethouder 
Piet Poos 

 Zie onder deze besluitenlijst voor het antwoord 

17. 4-12-
2018 

Vragen aan het college - kinderpardon De 
vragen uit de raad schriftelijk te 
beantwoorden naar aanleiding van de brief 
over het postzegelpardon van het 
ministerie. Laten we het bij dit antwoord 
zitten? Er is ook aan derde partijen iets 
gevraagd waarover niets wordt gezien in de 
stukken.  Hoe gaan we hiermee verder? 

Burgemeester   

18. 6.11-
2018 

Programmabegroting 2019:  
Het is mogelijk om zoveel als mogelijk 
indicatoren al bij de burap te geven. De 
verplichte indicatoren staan er in en daar 
komen er nog een aantal bij. 

Wethouder 
Johan Swaans 

 In het audit-comite van 28 november 2018 zijn nadere 
afspraken gemaakt 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2018/18-december/22:00/Vragen-aan-het-college/fragment1/#filmfragment=3109&offset=95
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2018/18-december/22:00/Vragen-aan-het-college/fragment1/#filmfragment=3109&offset=95
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2018/18-december/22:00/Vragen-aan-het-college/fragment1/#filmfragment=3109&offset=95
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2018/18-december/22:00/Vragen-aan-het-college/fragment1/#filmfragment=3109&offset=95
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Besluitvormend/2018/04-december/21:45/Vragen-aan-het-college/fragment1/#filmfragment=3094&offset=43
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Auditcomite/2018/28-november/16:00/Concept-besluitenlijst-audit-comite-28-november-2018.pdf
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Nr Datum 
raad 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

19. 6-11-
2018 

Programmabegroting 2019: met betrekking 
tot de extra investeringen in de ambtelijke 
organisatie wordt met de raad 
gecommuniceerd. We gaan niet naar de 
raad om voor ieder ding apart naar de raad 
om toestemming te vragen. Het is belangrijk 
dat het college langs de goede maatlat 
keuzes maakt en daarover de raad op de 
gebruikelijke weg informeert. Wij zijn ons er 
heel bewust van dat we op de goede wijze 
communiceren. 

Burgemeester 
Mark van 
Stappershoef 

  

20. 3-7-2018 Correctie begroting afval: de mogelijkheden 
uitzoeken om met de afvalapp zwerfafval te 
melden.   

Wethouder 
Bert 
Schellekens 

 Omdat er wordt meegelift op de AfvalApp van de 
gemeente Tilburg is het niet mogelijk een extra optie in 
te bouwen voor het melden van zwerfafval.  
 

21. 31-1-
2017 

Locatieonderzoek 't Loket lange termijn: 
Neemt in de uitwerking de functionele eisen 
voor huisvesting 't Loket mee (privacy etc.) 

Wethouder 
van der 
Heijden 

Nog onbekend Wordt meegenomen in het onderzoek 
 

22. 31-1-
2017 

Locatieonderzoek 't Loket lange termijn: 
Mainframe wordt in het onderzoek 
meegenomen 

Wethouder 
Van der 
Heijden 

Nog onbekend Wordt meegenomen in het onderzoek  
 

23. 8-11-
2016 

Programmabegroting: Status 
vergunningaanvraag schelpenpad Regte 
Heide Brabants Landschap wordt 
nagevraagd, raad wordt schriftelijk over de 
uitkomst geïnformeerd. 

Wethouder 
Van der Put 

 Het Brabants Landschap is op dit moment in overleg met 
de provincie om de effecten van de aanleg van een 
schelpenpad op de natuur van De Regte Heide in kaart 
te brengen. De uitkomst daarvan is nog niet bekend. 
Indien de effecten aanvaardbaar blijken te zijn kan het 
Brabants Landschap bij de gemeente opnieuw een 
aanlegvergunning aanvragen. 
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Nr Datum 
raad 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

24. 10-5-
2016 

Voorjaarsnota: Geprobeerd wordt om de 
kwalitatieve en kwantitatieve effecten van 
de samenwerking in de begroting 2017 mee 
te nemen. 

Burgemeester begroting Binnen de ambtelijke werkgroep samenwerking GHO 
wordt momenteel gezocht naar een goede manier om 
de effecten op de 3 K's (kwaliteit, kwetsbaarheid en 
kosten) helder in beeld te brengen en op welk moment 
in de P&C-cyclus deze effecten het beste kunnen worden 
gerapporteerd.   

 
Toezegging 12: Hoe staat het met het leggen van zonnepanelen op de wijkcentra en de besparing die dit mogelijk kan opleveren? 
 
Op onderstaande gemeentelijke gebouwen kunnen nog zonnepanelen geplaatst worden:  
•             Jan van Besouw (480 m2) /3 = 160 panelen 
•             Brandweerkazerne Riel (175 m2) 3 = 56 panelen 
•             Milieustraat (700 m2) / 3 =  232 panelen 
•             Wildacker (100 m2) /3 =  32 panelen 
•             Leybron (388 m2) / 3 = 128 panelen 
 
Totaal ongeveer 1900 m2, dus globaal ongeveer 608 panelen. Uitgaande van 608 panelen x 280 Wattpiek (WP) is dat 170.240 WP 
 
In Nederland kan in algemeenheid gesteld worden dat 1 Wattpiek (WP) een opbrengst heeft van circa 0,85 kWh per jaar. Een zonnepaneel van 280 WP kan als 
zodanig in Nederland ruwweg 0,85 * 280 = 238 kWh per jaar opbrengen. De besparing die dit oplevert zal moeten worden berekend aan de hand van 
verbruiksgegevens zoals die op dit moment bekend zijn van de verschillende locaties. 
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Toezeggingen oordeelsvormende vergaderingen 
 

Nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoeningdatum Wijze afdoening 

1. 21-5-2019 Voorjaarsnota: 
De VVD verzoekt het college om een 
overzicht aan te leveren van: 
• Alle niet-wettelijke taken; 
• Alle opgepluste wettelijke taken;  
• De kosten daarvan voor de 
gemeente. 

Wethouder 
Johan Swaans 

  

2. 21-5-2019 Voorjaarsnota: 
Het afschaffen van de poetsbon levert € 
100.000,-op. De poetsbon kan nu niet 
worden gebruikt voor mantelzorger van 
hulpbehoevenden. Kunnen de criteria 
worden aangepast zodat ook zij gebruik 
kunnen maken van de poetsbon? 

Wethouder 
Marijo Immink 

 Het verruimen van criteria voor de 
maatwerkvoorziening schoon en leefbaar huis is niet 
wenselijk en noodzakelijk.  
Niet wenselijk omdat we daarmee in tegenspraak 
zouden handelen met de compensatieplicht van de 
Wmo en met ons eigen beleid in Back te Basics. 
Namelijk het, waar mogelijk, gebruik maken van 
eigen kracht en hulp uit het netwerk. Bij een 
aanvraag voor een maatwerkvoorziening wordt in 
het onderzoek altijd gekeken naar de mogelijkheden 
van gezinsleden en huisgenoten om gebruikelijke 
hulp te leveren. Als blijkt dat het gezinslid/ de 
huisgenoot zelf om (medische) redenen niet in staat 
is om de nodige taken over te nemen, kan hiervoor 
wel een maatwerkvoorziening ingezet worden.  Het 
is dan duidelijk dat er een noodzaak bestaat voor de 
inzet van de ondersteuning.  
 

3. 26-09-2018 Burap: 4 weken na de bijeenkomst met 
de organisatieadviseur ligt er een eerste 
plan dat met de raad wordt besproken.   
 

burgemeester Eind november  
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